
Hiermee wil ik reageren op de commissie Boelhouwers. Heeze 29-06-2020

Het advies van de commissie boelhouwers over geborgde zetels bij het waterschap gaat volledig 
voorbij  aan de waarde van de geborgde zetels.

Ook hebben ze blijkbaar niet gekeken naar het Rapport OSEA uit 2014.

Mijn verzoek is dan ook om de adviezen van de commissie niet op te volgen.

De geborgde zetels te handhaven om de afhankelijkheid die deze partijen hebben van goed 
waterbeheer vertegenwoordigt te zien in het waterschapsbestuur en D.B bestuur.

Hier gaan de directe belangen van uitvoerende waterschappen boven de afspiegeling van alle 
stemgerechtigde die in meer maar vaak geen belang of belangstelling hebben voor waterbeheer.
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